
Geacht college en gemeenteraad van Raalte. 
 
Laag Zuthem wenst u een gelukkig, gezond en besluitvaardig 2016. 
 
Een van de eerste besluiten die u gaat nemen betreft de grondige renovatie van het 
dorpshuis het Trefpunt in Laag Zuthem. 
 
mijn naam is Herman Tichelaar. Ik ben voorzitter van stichting het Trefpunt en we 
willen, met uw steun,  
 

“Op weg naar een multifunctioneel en toekomstbestendig Trefpunt”  
 
Laag Zuthem 
 
Salland is een van de mooiste plekken in Nederland en de gemeente Raalte is een 
mooie plek om te wonen.  
 
Laag Zuthem, liggend aan de grens van de gemeente Raalte, vinden wij dan weer 
binnen de gemeente Raalte de mooiste plek.  
 
Laag Zuthem is een van de weinige plaatsen die ik ken waar water door het centrum 
loopt. Er wordt nieuw gebouwd. 
 
Bij water horen bruggen: Laag Zuthem heeft er inmiddels 3. 
 
Het Trefpunt is het kloppend hart van Laag Zuthem; een dorp met 3 bruggen kom 
daar eens om.  
 
Het Trefpunt 
 
Het Trefpunt ligt in het dorpscentrum. Hier vinden activiteiten plaats die het dorp 
levend houden.  
 
Een goed ingericht gebouw is een voorwaarde om activiteiten optimaal te kunnen 
laten plaatsvinden.  
 
Zo blijven we een vitaal dorp. 
 
Het huidige gebouw en zijn inrichting zijn echter gedateerd.  
 
Het is een dicht en donker gebouw met van elkaar gescheiden ruimtes. 
 
Het is niet flexibel in te delen en volledig ongeschikt voor nieuwe functies en 
doelgroepen.  
 
In het huidige gebouw kunnen we onze plannen niet verwezenlijken. 



Door ruimtes onderling met elkaar te verbinden d.m.v. van mobiele tussenwanden 
kunnen meerdere activiteiten gelijktijdig plaats vinden.  
 
We doen het al jaren zonder financiële steun en staan op eigen benen. Zoals u hebt 
kunnen zien is onze exploitatie sluitend, maar zijn we onvoldoende in staat te 
reserveren.  
 
Het einddoel van de metamorfose van het Trefpunt is, d.m.v. het uitbreiden van 
functies, het verbeteren van de exploitatie  
 
Duurzaamheid 
 
De duurzaamheid wordt verder verbeterd met een W.T.W. installatie en een 
luchtsluis bij de ingang. We hebben al zonnepanelen en is er LED verlichting 
  
Gezondheid. 
 
Het verdwijnen van vaste huurders, zoals bibliotheek en peuterspeelzaal, is deels 
gecompenseerd door fysiotherapie in de voormalige peuterspeelzaalruimte. 
 
Fysiotherapie is een voorziening die kan bijdragen aan het langer thuis kunnen 
blijven wonen.  
 
In het verlengde van fysiotherapie bestaat er ook behoefte aan fitness. Ook daar 
willen we ruimte voor bieden. 
 
Er is een post opgenomen om de materialen voor de schoolgym te vernieuwen. 
 
Sociaal 
 
Door een nieuwe keuken te installeren, een grote post,  zijn we straks in staat 
gezamenlijk te koken en samen te eten.  
 
De nieuw te creëren huiskamer zal de ontmoetingsplek worden van het dorp. 
 
We streven er naar om iedere vrijdag open te zijn. 
 
Servicepunt  
 
19 jaar geleden verdween onze buurtsuper en warme bakker Westerbeek. 
 
In januari 2015 werd het buurtwinkeltje annex servicepunt de Buurvrouw geopend. 
 
Het wordt steeds iets drukker maar kostendekkend is het nog niet.  
 



Ook deze voorziening, waar ook de ruilbibliotheek is gevestigd, is onmisbaar voor de 
leefbaarheid. 
 
Cultuur 
 
Het Trefpunt wil een podium bieden aan regionale artiesten. 
 
Dit past bij de uitstraling van ons nieuwe dorpshuis. 
  
We willen een van de kleine podia in Salland worden 
 
 
Recreanten en passanten 
 
Het Trefpunt ligt op een plek waar rondje Zwolle, Heino en Dalfsen samenkomen. 
Dat biedt kansen. Onze nieuwe huiskamer zal een rustpunt zijn waar je kunt 
lunchen.  
 
Dagopvang 
 
We willen contact zoeken met de Parabool uit Raalte of er mogelijkheden zijn voor 
dagopvang in het Trefpunt.  
 
Al deze plannen zullen de exploitatie ten goede komen. 
 
“Alle goede dingen bestaan uit drie . . . .  
 
Het Trefpunt heeft een sociale, gezondheidsbevorderende en culturele functie.  
 
 
Huidige stand van zaken 
 
Financieel zijn we rond. Inbreng van de bewoners bestaat in vrijwilligersuren, giften 
en/of obligaties en komt momenteel binnen en wordt verwerkt.  
 
Wij zijn erg tevreden over de constructieve medewerking die we hebben gehad van 
de gemeente.  
 
We bedanken Truus Klein Wolterink, Jan Koenjer en Hennie Huis in ’t Veld voor hun 
ondersteuning en het kritisch meedenken met het bestuur van het Trefpunt.  
 
Hartelijk dank voor uw tijd en we hopen op een positief besluit op 28 januari a.s. 
Dan kunnen we aan de slag.  
 
We zien u graag op ons openingsfeest ergens in mei of juni van dit jaar. 


